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El Ple de novembre del 2023 
va aprovar per unanimitat la 
moció presentada per Junts 
per tal de modificar la l’orde-
nança municipal de circulació 
de manera que s’adaptés a la 
realitat actual, amb una impor-
tant presència de vehicles de 
mobilitat personal (VMP) prin-
cipalment patinets, als carrers 
de la ciutat.
  El desconeixement de la nor-
mativa de tinença i conducció 
d’aquests vehicles per part 
d’un important percentatge 
dels seus conductors genera-
va, tal com ens havien fet arri-
bar en diverses ocasions, inse-
guretat tant als vianants com a 
la resta de conductors de ve-
hicles convencionals. 
  Cal tenir present que el nom-
bre d’accidents on s’hi havia 
vist involucrat un VMP va mul-
tiplicar-se per 10 entre 2018 i 
2021 i l’Associació Professional 
d’Empreses Formadores en 
Logística, Transport i Segure-
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GRUP MUNICIPAL

Sant Feliu 
de Guíxols

S’aprova la nova regulació pels patinets elèctrics 
impulsada per Junts a Sant Feliu de Guíxols

Els regidors i regidores de Junts 
us desitgem bon Nadal i feliç 2025

Gemma Arnau, va ser escollida 
presidenta de Junts a Sant Feliu 
de Guíxols 

POLÍTICA LOCAL

Gemma Arnau ha estat esco-
llida presidenta de l’agrupació 
local de Junts a Sant Feliu de 
Guíxols amb el suport unàni-
me dels afiliats. Va destacar 
la transparència del procés 
electoral i va agrair la tasca del 
president sortint, David Gon-
zález, especialment durant 
els darrers mesos amb múlti-
ples comicis. Arnau liderarà un 
equip format per Josep Frade-
ra, Anna Esquiva i Núria Murlà, 
compromès amb tres objec-
tius: enfortir la presència de 

Junts a Sant Feliu i Catalunya, 
donar suport al grup munici-
pal i treballar per la sobirania 
de Catalunya i la defensa del 
català. Va subratllar la diversi-
tat de l’equip com un punt fort 
per abordar les necessitats 
locals. En el quart aniversari 
del partit, aquesta renovació 
significa una nova etapa per 
construir un projecte polític 
fort i coherent. Junts reafirma 
el seu compromís amb la ciu-
tat i el país, apostant per un fu-
tur compartit i ambiciós.

tat Vial ha elaborat un informe 
que conclou que el 2% dels 
morts en accident i el 4% de 
ferits greus ja corresponien a 
conductors de patinet elèc-
tric, superant en algunes zo-
nes els accidents on es veuen 
involucrades bicicletes.
  Desprès d’uns mesos de tre-
ball, en els que des de Junts 
hem participat activament 
en l’elaboració del text de la 
nova ordenança de circulació, 
el Ple de desembre de 2024 
ha fet l’aprovació inicial de la 
nova normativa local que re-
gula, entre d’altres, l’edat míni-
ma per conduir un VMP,  l’obli-

gatorietat pels conductors de 
portar casc i la prohibició de 
conduir aquests vehicles en 
les zones de vianants com pla-
ces, rambles i passejos, entre 
d’altres.
  Des de Junts ens mostrem 
satisfets per l’actualització de 
l’ordenança reguladora de la 
circulació al terme de Sant Fe-
liu de Guíxols, tot i que lamen-

tem que no s’hi incorporessin 
algunes de les propostes pre-
sentades pel nostre grup com 
les  consistents en la il·lumi-
nació dels passos de vianants 
per millorar-ne la seguretat o 
la inclusió específica dels ve-
hicles dels treballadors del 
SAD al grup de vehicles que 
poden fer ús de les zones de 
càrrega i descàrrega.
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POLÍTICA

Denúncia sobre l’ús partidista que TSF i PSC fan de les 
distincions honorífiques de la ciutat 
El ple de juliol a Sant Feliu 
de Guíxols va posar de ma-
nifest una divisió profun-
da entre el govern de Car-
les Motas i l’oposició, arran 
del nomenament de Jo-
sep López de Lerma com a 
fill predilecte de la ciutat. 
Aquesta distinció, aprova-
da únicament pels grups de 
govern de TSF i PSC, va ge-
nerar una polèmica intensa, 
ja que l’oposició va conside-
rar que el procés mancava 
de consens i transparència. 
  El portaveu de Junts i cap 
de l’oposició, Toni Carrión, 
va criticar que el reconeixe-
ment no responia a mèrits 
culturals, acadèmics o es-
portius, sinó a motius polí-
tics, destacant el suport de 
López de Lerma al govern 
i al PSC en anteriors elec-
cions. També va assenyalar 
que aquestes distincions 
haurien de representar els 

valors de tota la ciutat i ob-
tenir unanimitat. Per la seva 
banda, els grups d’oposició 
—Junts, ERC, Guíxols des 
del Carrer i la CUP— van re-
butjar unànimement la pro-
posta, coincidint que el pro-
cediment havia estat opac 
i precipitat, sense garantir 

una discussió prèvia àmplia. 
  Tot i les crítiques, el go-
vern de Carles Motas va 
defensar la decisió, afir-
mant que López de Lerma 
mereixia el reconeixement 
per la seva trajectòria. La 
proposta es va aprovar grà-
cies a la majoria de l’equip 

de govern, però amb l’opo-
sició frontal de la resta del 
consistori, trencant amb 
la tradició de consens en 
aquest tipus de distincions. 
  Aquest episodi ha eviden-
ciat les tensions creixents 
entre govern i oposició, així 
com la necessitat de refor-
mar els criteris i processos 
per atorgar aquestes dis-
tincions, assegurant que si-
guin més representatives 
i allunyades de possibles 
usos partidistes. L’oposició 
ha reafirmat el seu paper 
crític, demanant un debat 
ampli sobre els criteris per a 
futurs reconeixements. Així, 
el ple de juliol ha marcat un 
punt d’inflexió en la política 
local, amb un govern sol en 
una decisió controvertida i 
una oposició decidida a vet-
llar per la transparència i el 
consens en els processos 
de govern.

Preocupacions sobre la gestió del Festival de la Porta Ferrada 
CULTURA

Durant el ple extraordi-
nari d’agost, Junts va ex-
pressar preocupació per 
la gestió del Festival de la 
Porta Ferrada. Malgrat que 
l’objectiu principal del ple 
era aprovar un contrac-
te de viabilitat econòmica, 
el grup municipal va optar 
per l’abstenció, argumen-
tant la necessitat d’intro-
duir millores significatives. 
  Segons Nines Rivas, por-
taveu accidental de Junts, 
el grup és defensor de la 
cultura i la música en direc-
te, però critica la manca de 
transparència en la gestió 
econòmica del festival. No 
s’ha facilitat un informe de-
tallat sobre vendes d’entra-
des ni sobre el seu impacte 
econòmic, fet que genera 
dubtes sobre els beneficis 
reals per a Sant Feliu i els 
seus ciutadans. També van 

proposar la desestacionalit-
zació del festival, suggerint 
una programació més exten-
sa de juny a setembre per 
millorar l’impacte econò-
mic en l’economia local, 
especialment en períodes 
de baixa ocupació hotelera. 
  Junts va destacar que mu-
nicipis com Palafrugell or-
ganitzen festivals sense 
subvencions directes i van 
instar Sant Feliu a adoptar 
un model més sostenible. A 
més, van demanar una major 
promoció de la música en 
català, més enllà del mínim 
del 25% establert, i un ma-
jor protagonisme per als ar-
tistes locals, per tal de con-
tribuir al desenvolupament 
de la comunitat artística. 
  Un altre punt de crítica 
va ser la manca d’informes 
d’explotació del festival 
dels darrers dos anys, es-

sencials per avaluar-ne la 
gestió. Aquesta situació ha 
motivat l’obertura d’un ex-
pedient per part de l’Ofici-
na Antifrau i l’estudi del cas 
per la Comissió de Garantia 
del Dret a la Informació Pú-
blica. Junts va assenyalar la 
manca de resposta del go-
vern local, liderat per Carles 

Motas i el PSC, com un obs-
tacle per a la transparència. 
  “El nostre suport a la cul-
tura és ferm, però la gestió 
actual necessita millores 
urgents”, va concloure el 
grup municipal, justificant la 
seva abstenció en la votació 
del contracte de viabilitat 
econòmica del festival.
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POLÍTICA

BON GOVERN

Demanda de compareixença del govern per les incidències en el 
servei d’escombraries i neteja viària 

Al ple del mes d’agost, el 
grup municipal de Junts 
a Sant Feliu de Guíxols va 
sol·licitar la compareixença 
urgent del regidor res-

ponsable del servei d’es-
combraries i neteja viària. 
Aquesta petició es va fer 
arran de les queixes per la 
deficient gestió d’aquests 

serveis durant l’estiu, que 
afectava la qualitat de vida 
i la imatge de la ciutat. Els 
regidors de Junts van de-
nunciar que els problemes 
persistien malgrat l’adjudi-
cació d’un nou contracte, 
cosa que posava en qüestió 
la gestió del govern de TSF i 
PSC, al capdavant de l’Ajun-
tament des de fa nou anys. 
  Durant el ple, Junts va ex-
posar tres demandes clau 
per resoldre la situació: ex-
plicar a la ciutadania les cau-
ses reals dels problemes, 
presentar un informe de 
l’empresa supervisora sobre 
l’estat del servei i detallar 
mesures concretes amb ter-
minis per garantir la millora 
del servei. La resposta del 
govern, que va reconèixer 
dificultats en la gestió però 
sense aportar solucions 
concretes, va generar ma-
lestar entre els regidors de 
Junts i part de la ciutadania. 

  Junts va insistir en la ne-
cessitat d’explicacions cla-
res i en l’eficiència en la 
gestió dels diners públics, 
subratllant que la trans-
parència i la responsabi-
litat són essencials per 
restablir la confiança ciuta-
dana. Per a aquest grup, la 
millora dels serveis bàsics 
és una prioritat fonamen-
tal per al benestar de Sant 
Feliu i els seus habitants. 
  Aquest episodi reflecteix 
les tensions creixents entre 
Junts i el govern de TSF i 
PSC, que s’enfronta al des-
contentament per la gestió 
de serveis públics essen-
cials. La resposta del regidor 
delegat i les mesures que 
es prenguin en els mesos 
vinents seran determinants 
per avaluar la capacitat de 
gestió del govern local en 
una qüestió tan crítica per a 
la ciutat.

L’Oficina Antifrau va obrir expedient al govern Motas per 
opacitat en les informacions de Porta Ferrada i Thyssen 
El grup municipal de Junts 
per Catalunya a Sant Feliu 
de Guíxols ha denunciat la 
manca de transparència de 
l’Ajuntament. Durant més 
d’un any, Junts va sol·licitar 
accés a informació clau so-
bre assumptes d’interès pú-
blic, com la justificació de 13 
milions d’euros destinats al 
futur Museu Thyssen, detalls 
sobre les pèrdues del Fes-
tival de Porta Ferrada que 
van motivar aportacions mu-
nicipals de 300.000 euros, i 
informació sobre bonifica-
cions de l’IBI per plaques so-
lars. Aquestes peticions van 
quedar sense resposta fins 
que intervencions de l’Ofi-
cina Antifrau de Catalunya 
van forçar algun moviment. 
  Davant d’aquesta situació, 
que van qualificar d’insos-
tenible, Junts va portar el 
cas a l’Oficina Antifrau i a la 

Comissió de Garantia del 
Dret d’Accés a la Informa-
ció Pública. Això va derivar 
en la incoació d’un expe-
dient contra l’Ajuntament, 
per investigar si s’havia in-
complert la normativa de 
transparència. Junts va re-
marcar que la transparència 
és essencial per a la bona 
governança i per generar 
confiança ciutadana, tal 
com recull la Llei de Trans-
parència. Segons el grup 
municipal, la manca de res-
posta de l’equip de govern 
suposava una greu vulnera-
ció d’aquest principi legal. 
  Els regidors de Junts van 
exigir a l’Ajuntament que 
resolgués immediatament 
aquesta situació, complint 
les seves obligacions legals 
i garantint l’accés dels ciu-
tadans a informació clara i 
precisa. També van subrat-

llar la importància d’una 
gestió municipal basada 
en la rendició de comp-
tes i la col·laboració amb 
tots els actors implicats. 
  Aquest conflicte eviden-
cia les tensions entre Junts 
i el govern municipal, liderat 
per TSF i PSC des de fa nou 
anys. Junts va advertir que 
la falta de transparència no 

només erosiona la confiança 
ciutadana, sinó que també 
dificulta la tasca de super-
visió de l’oposició. A l’espera 
de les conclusions de l’Oficina 
Antifrau i de possibles accions 
correctives, Junts va reafirmar 
el seu compromís en defensar 
els drets dels ciutadans i tre-
ballar per un Ajuntament més 
obert i transparent.
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POLÍTICA

COMUNICACIÓ

Junts va demanar responsabilitats a TSF i PSC pel fraccionament 
de contractes 

En el ple de setembre, Toni 
Carrión, portaveu de Junts 
per Sant Feliu, va exposar 
greus irregularitats en la 
gestió de contractes mu-
nicipals per part de l’equip 
de govern liderat per TSF 
i PSC. Aquestes pràcti-
ques, documentades en 
un informe de 209 pàgi-
nes elaborat per l’àrea d’in-
tervenció de l’Ajuntament, 
incompleixen la normati-
va de contractació pública 

i posen en perill la trans-
parència i l’ús responsable 
dels recursos municipals. 
  L’informe detalla diver-
ses irregularitats, com ara 
el fraccionament irregular 
de contractes per evitar li-
citacions públiques, con-
centració de contractes en 
una sola empresa, formalit-
zació posterior a l’execució, 
ús extensiu de contractació 
verbal i absència de com-
petència en l’adjudicació. 

Aquest últim punt hauria su-
posat un sobrecost del 27% 
en els expedients revisats. 
Carrión va agrair la feina ri-
gorosa de l’àrea d’interven-
ció, però va advertir que la 
supervisió podria provocar 
pressions contra la inter-
ventora, donada la gravetat 
de les seves conclusions. 
 En resposta a aquestes 
troballes, Carrión va dema-
nar explicacions al govern 
municipal, qüestionant les 

raons d’aquestes pràcti-
ques i exigint mesures co-
rrectores. Junts per Sant 
Feliu va proposar la creació 
d’una central de compres 
per garantir transparència i 
eficiència en la gestió dels 
recursos públics. A més, es-
tan considerant accions le-
gals o administratives per 
depurar responsabilitats. 
  Carrión també va interpe-
l·lar directament els respon-
sables de l’àrea de contrac-
tació i l’alcalde, preguntant 
si pensaven dimitir davant la 
gravetat dels fets. Va reafir-
mar el compromís de Junts 
amb la transparència i va 
prometre implementar les 
recomanacions de l’informe 
i dur a terme una auditoria 
general dels comptes muni-
cipals si arriben a governar. 
  Finalment, el portaveu va 
assegurar que continuaran 
treballant pel bon ús dels 
recursos públics, destacant 
que la confiança ciutadana 
depèn d’una gestió trans-
parent i responsable. Amb 
aquesta declaració, Junts 
per Sant Feliu va reiterar la 
seva voluntat de defensar la 
transparència institucional i 
la bona gestió municipal.

L’oposició ens hem organitzat davant el segrest dels mitjans de 
comunicació i hem creat la plataforma web Lesveus.cat 
La situació informativa a 
Sant Feliu de Guíxols ha es-
tat marcada per una manca 
de pluralitat, amb mitjans 
locals controlats pel govern 
municipal i poc espai per a 
l’oposició. Ràdio Sant Feliu i 
el butlletí institucional #Guí-
xols han estat acusats de ser 
eines propagandístiques, 
mentre que el web i les xar-
xes socials de l’ajuntament 
han limitat la visibilitat de les 
veus alternatives. Aquesta 
concentració del poder co-
municatiu ha generat frus-
tració entre els grups opo-
sitors (Junts, ERC Guíxols, 

Guíxols des del Carrer – En 
Comú Podem i MESCat SFG), 
que han denunciat la falta 
de participació i pluralitat. 
  En resposta, l’oposició ha 
creat la plataforma lesveus.
cat, un espai digital per di-
fondre propostes, opinions 
i inquietuds ciutadans. 
Aquest portal recull notí-
cies, vídeos i comentaris 
sobre temes rellevants com 
habitatge o gestió local, 
oferint una alternativa als 
mitjans oficials. També pro-
mou la participació veïnal, 
donant veu a les queixes i 
suggeriments dels barris. 

  Amb aquesta iniciativa, els 
grups opositors busquen 
trencar el monopoli infor-
matiu del govern municipal 

i avançar cap a una informa-
ció més plural i accessible 
per a la ciutadania de Sant 
Feliu de Guíxols.
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CULTURA

Junts va forçar el govern a comparèixer per l’opacitat 
d’informació entorn al Thyssen i altres expedients 
El regidor del PSC Josep 
Melcior Muñoz va com-
parèixer al ple d’octubre 
per abordar les reiterades 
denegacions d’accés a in-
formació pública sol·licitada 
pel grup municipal de Junts 
a Sant Feliu de Guíxols. 
Aquestes peticions, realit-
zades pel portaveu Toni Ca-
rrión, en alguns casos esta-
ven pendents des de fa més 
d’un any i mig, fet que ha di-
ficultat l’exercici dels drets 
dels regidors de Junts per 
supervisar l’acció de govern. 
La jurisprudència del Tribu-
nal Suprem subratlla que 
l’accés a la informació pú-
blica és un dret fonamental 
emparat per la Constitució 
espanyola, però el silenci 
administratiu ha obstaculit-
zat greument aquesta tasca. 
  Davant d’aquesta situació, 
Junts va denunciar el cas 
davant l’Oficina Antifrau de 
Catalunya i la Comissió de 
Garantia del Dret a la In-

formació Pública. Aques-
tes institucions van iniciar 
procediments que van por-
tar a una resolució el 2 de 
setembre, quan un decret 
d’Alcaldia va confirmar que 
la informació sol·licitada era 
accessible, avalant les de-
núncies sobre l’opacitat del 
govern Motas-PSC. Junts 
ha considerat que el blo-
queig a l’accés a la informa-
ció ha estat utilitzat com a 
eina per evitar la supervisió 
de l’oposició, creant un cli-

ma d’angoixa i dificultat per 
exercir les seves funcions. 
  Aquesta problemàtica ha 
provocat debat i preocupa-
ció dins del consistori. Tot i 
l’avanç que ha suposat la in-
tervenció de les institucions, 
Junts ha manifestat que se-
guirà treballant per garantir 
la transparència administra-
tiva i defensant el dret d’ac-
cés lliure i sense restriccions 
a la informació pública. Així 
mateix, han reafirmat el 
seu compromís amb la tas-

ca de control i fiscalització 
del govern local, destacant 
que la transparència és es-
sencial per al bon funcio-
nament de la democràcia. 
  El grup de Junts manté 
la seva postura crítica da-
vant la gestió del govern 
municipal i ha deixat clara 
la seva voluntat de conti-
nuar exigint una adminis-
tració més oberta i denun-
ciant qualsevol obstacle 
que pugui sorgir en el futur. 
Aquesta actitud pretén as-
segurar el compliment dels 
drets dels ciutadans i els 
seus representants electes. 

Junts denuncia aquesta 
situació davant l’Oficina 
Antifrau de Catalunya i 
la Comissió de Garantia 
del Dret a la Informació 
Pública , dues institucions 
que van iniciar els 
procediments per 
resoldre la problemàtica

MEDIAMBIENT

Junts a Sant Feliu es va unir a la recollida de deixalles del fons 
marí i defensa la reserva marina del litoral ganxó 
L’equip de Junts per Sant Fe-
liu de Guíxols va participar 
activament en les accions 
solidàries de neteja del fons 
marí organitzades l’octubre 
passat per diverses enti-
tats i institucions locals. Les 
jornades, liderades per Pis-
cis Diving i Sublimits Diving 
Center amb la col·laboració 
de la Policia Local, Mossos 
d’Esquadra i Protecció Civil, 
van tenir com a objectiu re-
tirar deixalles del fons marí 
i protegir el fràgil ecosiste-
ma del litoral ganxó. Entre 
els residus extrets, es van 
trobar plàstics i materials 
metàl·lics, evidenciant la ne-
cessitat d’una major cons-
cienciació sobre els efec-
tes dels abocaments al mar. 
  Junts va subratllar la impor-
tància d’aquestes accions 

per preservar la riquesa na-
tural i la biodiversitat del 
litoral de Sant Feliu, desta-
cant la seva rellevància tu-
rística i ambiental. El partit 
va defensar la creació d’una 
reserva marina com a me-
sura essencial per prote-
gir espècies amenaçades 
i equilibrar activitats turís-
tiques amb la conservació 
ambiental. Aquesta implica-
ció reafirma el compromís 
del partit amb la sostenibi-
litat i el desenvolupament 
equilibrat del municipi. 
  Les jornades van ser ben 
acollides per la comunitat 
local, que va valorar l’esforç 
conjunt d’institucions, enti-
tats i voluntaris. A més, van 
sensibilitzar els participants 
i l’opinió pública sobre l’im-
pacte ambiental dels resi-

dus i la necessitat d’actuar 
amb urgència. Junts va rei-
terar la seva voluntat de con-
tinuar promovent iniciatives 
que protegeixin el patrimoni 
natural ganxó, impulsant un 
model de desenvolupament 

sostenible beneficiós per a 
les generacions actuals i fu-
tures. Aquesta acció va con-
solidar la imatge de Junts 
com un partit compromès 
amb el medi ambient i el 
benestar del municipi.
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SERVEIS

Junts es va oposar a l’augment de la taxa d’escombraries 
proposada pel govern Motas-PSC 

El govern de Sant Feliu de 
Guíxols va aprovar el 17 
d’octubre de 2023 un aug-
ment significatiu de la taxa 
d’escombraries, amb un in-
crement del 20% per als ha-
bitatges i del 25% per als 
comerços. Aquesta deci-

sió, defensada per Tots per 
Sant Feliu i el PSC, ha re-
but una forta oposició per 
part de Junts, que consi-
dera l’augment excessiu i 
injustificat, ja que no s’ob-
serven millores en el ser-
vei de recollida de residus. 

  Segons la regidora Núria 
Murlà, l’increment suposa 
una mitjana de 100 euros 
més per família respecte 
al rebut de 2023. A més, va 
criticar la manca de volun-
tat política de l’equip de 
govern per abordar la ges-
tió de residus de manera 
eficient. Malgrat portar nou 
anys al govern, van tardar 
sis anys a formalitzar el con-
tracte actual de recollida i 
no han ofert solucions efec-
tives als costos derivats del 
tancament de l’abocador 
de Solius. També va desta-
car que el municipi encara 
no compleix la normativa 
europea de reciclatge que 
serà obligatòria el 2026. 
  Junts va proposar mesures 
alternatives per alleugerir 
l’impacte de l’augment, com 
campanyes permanents de 

conscienciació sobre reci-
clatge i sistemes de control 
més estrictes. Una propos-
ta destacada va ser l’ús de 
contenidors amb xips per 
aplicar un pagament pro-
porcional al rebuig gene-
rat, beneficiant les famílies 
que reciclen correctament. 
  Tot i les crítiques i alter-
natives presentades, l’aug-
ment de la taxa es va apro-
var amb els vots de l’equip 
de govern, reflectint les 
discrepàncies sobre la ges-
tió de residus i els reptes 
econòmics i mediambien-
tals. L’impacte d’aquesta 
mesura preocupa moltes 
famílies i comerços, que ja 
han experimentat augments 
anteriors, mentre s’espera 
la resolució definitiva amb 
possibles al·legacions en els 
mesos vinents.

EDUCACIÓ

Els regidors de Junts han iniciat un cicle de reunions amb les 
Associacions de Famílies d’Alumnes de totes les escoles de Sant 
Feliu de Guíxols 
Els regidors del grup muni-
cipal de Junts per Catalunya 
a Sant Feliu de Guíxols han 
iniciat un cicle de reunions 
amb les Associacions de 
Famílies d’Alumnes (AFA) o 
amb les direccions de totes 
les escoles de la ciutat. La 
primera trobada es va cele-
brar a l’escola l’Estació, mar-
cant l’inici d’una sèrie de 
reunions amb l’objectiu de 
conèixer de primera mà les 
necessitats i preocupacions 
tant de les famílies com de 
les escoles ganxones.
  Amb aquestes trobades, 
els regidors de Junts volen 
establir un diàleg directe i 
transparent amb la comu-
nitat educativa de Sant Fe-
liu de Guíxols, recollint les 
inquietuds i propostes dels 
representants de les famí-
lies per tal de traslladar-les 
a les instàncies municipals 

corresponents. “Creiem 
fermament en la necessitat 
d’un ajuntament proper que 
escolti a tothom per igual i 
respongui a les necessitats 
reals de les nostres esco-
les i famílies”, ha afirmat el 
portaveu del grup, que ha 
destacat la importància de 
la participació ciutadana en 
la presa de decisions que 
afecten el conjunt de la co-
munitat educativa.
  A la primera trobada, cele-
brada a l’escola l’Estació, es 
va tractar fonamentalment 
l’estat de les instal·lacions 
del menjador i la cuina. Els 
regidors de Junts per Cata-
lunya han pres nota de to-
tes les aportacions per tal 
de treballar conjuntament 
amb les AFA i les escoles en 
la cerca de solucions efec-
tives.
  El cicle de reunions con-

tinuarà les propers mesos 
amb visites a altres centres 
educatius de la ciutat. Junts 
per Catalunya reafirma així 
el seu compromís per una 
educació de qualitat, basa-

da en el diàleg constant i la 
col·laboració activa amb les 
famílies, els docents i els 
equips directius de les es-
coles.
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SEGURETAT

Hem demanat explicacions a TSF i PSC pel comunicat de la 
Policia Local que els acusa de descuidar el cos 
El conflicte amb la Policia 
Local de Sant Feliu de Guí-
xols ha desencadenat una 
forta polèmica arran de les 
denúncies del sindicat in-
dependent del cos. Segons 
aquest, l’administració mu-
nicipal ha pressionat els co-
mandaments policials per 
modificar informes oficials 
sobre hores extres del pla 
d’estiu i retardar-ne el pa-
gament, una pràctica qua-
lificada com a contrària a 
una gestió pública trans-
parent i justa. Aquestes 
acusacions han evidenciat 
deficiències laborals que 
afecten greument els agents. 
  Els policies lamenten les 
promeses incomplertes de 
l’alcalde Carles Motas, des-
tacant que no hi ha hagut 
millores tangibles malgrat 
els canvis polítics anunciats. 
Denuncien condicions labo-
rals desproporcionades, la 
falta d’inversió en infraes-
tructures com una nova co-

missaria i una desigualtat 
salarial significativa respec-
te a municipis veïns, amb 
diferències que arriben fins 
al 20%. Aquestes condicions 
han provocat una fuga cons-
tant d’agents cap a localitats 
amb millor reconeixement 
econòmic i professional, 
debilitant la capacitat ope-
rativa del cos i posant en 
risc la seguretat ciutadana. 
  Els agents, desmotivats, 
expressen la dificultat de 
treballar amb dignitat i pro-
fessionalitat, situació que 
genera preocupació entre 
la població. Junts per Ca-
talunya ha mostrat el seu 
suport als agents, exigint 
al govern local prioritzar la 
millora de les condicions 

laborals i cessar les pràcti-
ques de pressió denuncia-
des. La portaveu de Junts 
subratlla la necessitat d’un 
ambient de treball digne 
per garantir la seguretat i 
benestar de la ciutadania. 
  Mentrestant, el govern lo-
cal, format per Tots per Sant 
Feliu i el PSC, es troba en 
el punt de mira, amb de-
mandes urgents d’actuació 

per resoldre les problemà-
tiques. Tant el sindicat com 
els grups d’oposició asse-
guren que continuaran tre-
ballant per assegurar que la 
Policia Local disposi de les 
condicions necessàries per 
complir amb excel·lència la 
seva funció. La situació se-
gueix tensa, amb un clam 
unànime per una resposta 
clara i efectiva.

El conflicte amb 
la Policia Local de 
Sant Feliu de Guíxols 
continua generant 
controvèrsia

MEDIAMBIENT

Premis Les Gavarres 2024 a l’Església de Sant Martí Vell
La gala d’entrega dels Pre-
mis Les Gavarres 2024 es 
va celebrar el passat no-
vembre a l’Església de Sant 
Martí Vell, reconeixent ini-
ciatives destacades en la 
preservació del patrimoni 
natural i cultural de Les Ga-
varres. L’acte va comptar 
amb la presència de Nines 
Rivas, vicepresidenta del 
Consorci de les Gavarres, 
qui va subratllar la importàn-
cia de valorar la tasca d’in-
dividus i entitats compro-
meses amb la sostenibilitat 
i la protecció del territori. 
  En aquesta edició, es van 
atorgar tres premis prin-
cipals. El Premi Assump-
ta Fabré Dachs, en la seva 
cinquena edició, es va con-
cedir ex aequo als treballs 
de recerca “Creació d’una 

col·lecció patrimonial: la 
nissaga de ferres Vilar de 
Cal Cai de Madremanya” i 
“Els ocells de la Bisbal i Fo-
rallac”. El XXXIV Premi Joan 
Xirgo va ser per a Jaume Ra-
mot i Josep Maria Bas, mem-
bres del Grup Natura Sterna, 
pel seu destacat compromís 
amb la divulgació i conser-

vació ambiental. Finalment, 
el XXVIII Premi Cirera d’Ar-
boç va ser atorgat al Museu 
del Suro de Catalunya a Pa-
lafrugell, en reconeixement 
al seu treball en la preser-
vació del patrimoni cultural. 
  Els Premis Les Gavarres 
2024 van destacar l’esforç 
de persones i institucions 

que treballen incansable-
ment per la sostenibilitat, 
la protecció i la promoció 
del patrimoni de la regió. 
Les iniciatives guardona-
des van sobresortir per la 
seva contribució excepcio-
nal a la conservació dels 
recursos naturals i cultu-
rals, reafirmant la importàn-
cia de preservar el territori. 
  La cerimònia va ser un acte 
emotiu d’homenatge a la 
dedicació dels premiats, 
que van rebre felicitacions 
pel seu impacte positiu a 
Les Gavarres. Aquests re-
coneixements impulsen el 
compromís col·lectiu amb la 
conservació i la divulgació 
del patrimoni, assegurant 
que el llegat natural i cultural 
de la zona es mantingui viu 
per a futures generacions. 
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EDUCACIÓ COMARCAL

Nines Rivas visita les àrees de joventut de La Bisbal i Palafrugell 

El passat novembre, la Ge-
neralitat de Catalunya, 
el Consell Comarcal del 
Baix Empordà i els ajunta-
ments de La Bisbal d’Em-
pordà i Palafrugell van ce-
lebrar dues reunions per 
consolidar i impulsar les 
polítiques de joventut a la 
comarca. Aquestes troba-
des van reafirmar el com-

promís institucional amb 
la creació d’oportunitats 
formatives, laborals i d’oci 
per als joves del territori. 
  Nines Rivas, Consellera Co-
marcal de Joventut, i Ama-
deu Breva, responsable de 
coordinació territorial de 
joventut de Girona, van li-
derar les visites. A La Bisbal 
d’Empordà, van conèixer el 

projecte d’un nou espai jove 
i edifici d’entitats, pensat 
com a punt de trobada i re-
curs per a la població juve-
nil. A Palafrugell, van visitar 
les instal·lacions de Can Ge-
nís, un referent per al jovent, 
acompanyats per l’alcaldes-
sa Laura Millán. Durant amb-
dues visites, es va subratllar 
la importància de millorar i 
expandir les polítiques de 
joventut amb l’objectiu de 
construir un Baix Empor-
dà més inclusiu i dinàmic. 
  El Consell Comarcal va 
destacar les accions des-
envolupades per oferir més 
oportunitats de formació, 
ocupació i lleure per als 
joves, tot reiterant el seu 
compromís amb polítiques 
que fomentin un territori 
amb més recursos per a les 

noves generacions. Aquesta 
iniciativa reflecteix l’aposta 
de la Generalitat i el Con-
sell Comarcal per un futur 
amb més oportunitats per 
als joves del Baix Empordà, 
assegurant un enfocament 
integrador i orientat al des-
envolupament del territori. 
  En resum, aquestes ac-
cions demostren una visió 
clara de compromís amb les 
necessitats dels joves, con-
solidant projectes clau que 
enforteixen les bases d’un 
futur prometedor per a les 
noves generacions al Baix 
Empordà. Les reunions van 
posar de manifest la col·la-
boració entre institucions 
per garantir recursos i es-
pais adaptats als reptes i in-
quietuds de la joventut co-
marcal.

DRET ANIMAL

Núria Murlà representa la CPDA-ICAB en el VII Congrés sobre 
Dret Animal celebrat a Barcelona
El VII Congrés de la Comis-
sió de Protecció dels Drets 
dels Animals, organitzat per 
l’Il·lustre Col·legi de l’Ad-
vocacia de Barcelona els 
dies 14 i 15 de novembre, 
va reunir experts de diver-
sos àmbits per abordar la 
millora del benestar animal 
i ambiental davant els rep-
tes globals. La regidora Nú-
ria Murlà i la diputada del 
Col·legi, Carmen Valenzue-
la, van inaugurar i clausurar 
les jornades, acompanya-
des per figures destacades 
com la Fiscal en Cap de 
Barcelona, Neus Pujal, i el 
President del Parlament de 
Catalunya, Josep Rull. 
  El congrés va incloure 
taules de treball amb par-
ticipació de professionals 
com l’advocada Magda 
Oranich, el científic Josep 
Amat i el veterinari Coque 
Fernàndez Abella. Els de-
bats van abordar la interre-
lació entre humans, animals 
i medi ambient, ressaltant 

la necessitat d’un enfo-
cament equilibrat davant 
desafiaments com el can-
vi climàtic, la intel·ligència 
artificial i la biotecnologia. 
  En les conclusions, expo-
sades per Núria Murlà, es 
va subratllar la importància 
d’incorporar aquestes re-
flexions en polítiques locals 

innovadores i sostenibles, 
per fomentar un futur respec-
tuós amb el medi ambient i 
els drets dels animals. El con-
grés va reafirmar el compro-
mís de les institucions i pro-
fessionals participants per 
construir un model de convi-
vència que prioritzi la soste-
nibilitat i el benestar comú. 

  Els assistents van valorar 
positivament les jornades, 
que van esdevenir un espai 
enriquidor per a l’intercanvi 
d’idees i experiències, con-
solidant el congrés com un 
referent en la protecció dels 
drets dels animals i el des-
envolupament sostenible.
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GRUP MUNICIPAL

Els regidors de Junts estem a la vostra disposició
TONI CARRIÓN
Portaveu del grup municipal
toni.carrion@guixols.cat

NINES RIVAS 
Persones i economia local
nines.rivas@guixols.cat

DAVID GONZÁLEZ
Territori i sostenibilitat
david.gonzalez@guixols.cat

NÚRIA MURLÀ
Administració i bon govern
nuria.murla@guixols.cat

ATENCIÓ CIUTADANA

Junts reclama reforços per millorar la resposta de l’Oficina 
d’Atenció Ciutadana
El grup municipal de Junts a 
Sant Feliu de Guíxols ha de-
nunciat problemes greus en 
el funcionament de l’Oficina 
d’Atenció Ciutadana (OIAC) 
al Centre Cívic de Vilarta-
gues, una situació que ha ge-
nerat queixes reiterades en-
tre els veïns i veïnes. Durant 
el Ple del mes de novembre, 
Junts va exposar que l’aten-
ció presencial a aquesta 
oficina era inexistent, pro-
vocant un dèficit important 
en un servei essencial per a 
aquest barri densament po-
blat. Aquesta manca d’aten-
ció directa va portar a molts 
ciutadans a expressar frus-
tració per l’excessiu temps 
d’espera i les dificultats per 
aconseguir una cita prèvia. 
  El govern municipal va jus-
tificar aquesta situació al·le-
gant baixes laborals entre 
el personal, i va assenyalar 
que els ciutadans podien 
gestionar les seves neces-
sitats a altres oficines mu-

nicipals. Tanmateix, Junts 
va considerar aquesta res-
posta insuficient, destacant 
que el govern no havia apli-
cat mecanismes eficients 
de substitució per garan-
tir la continuïtat del servei. 
Aquesta manca de previsió 
ha obligat molts usuaris a 
desplaçar-se a altres punts 
del municipi, saturant les 

altres oficines disponibles. 
  Davant aquesta problemà-
tica, Junts ha instat el go-
vern a implementar mesures 
urgents per restablir el ser-
vei d’atenció a Vilartagues. 
Proposen reforçar la plan-
tilla i millorar la gestió dels 
recursos humans per evitar 
que es tornin a produir situa-
cions similars. Segons Junts, 

l’atenció ciutadana és un pi-
lar fonamental per garantir 
una administració propera, 
accessible i eficient. Con-
sideren que la mala gestió 
d’aquesta qüestió afecta di-
rectament la relació entre 
la ciutadania i el seu ajunta-
ment, minvant la confiança 
en les institucions locals. 
  Junts remarca que és im-
prescindible assegurar 
l’atenció presencial al Cen-
tre Cívic de Vilartagues, 
especialment per la seva 
importància com a equi-
pament clau del municipi. 
També subratllen que cal 
tenir en compte les neces-
sitats d’una comunitat que 
depèn d’aquest servei per 
realitzar gestions essencials 
de manera ràpida i pròxima. 
Finalment, fan una crida a 
reforçar els mecanismes de 
resposta davant crisis labo-
rals per garantir la qualitat 
dels serveis públics.



POLÍTICA NACIONAL

Vols participar a la política municipal?
T’agradaria formar part de Junts?

Envia’ns un email a: santfeliudeguixols@junts.cat
o visita el web: www.juntsguixols.cat

Participa!
Avinguda Canàries 40 · Sant Feliu de Guíxols 
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CONGRÈS NACIONAL

El regidor David González i López escollit Conseller Nacional de 
Junts per Catalunya

David González i López, re-
gidor de Junts per Catalun-
ya a Sant Feliu de Guíxols, 
ha estat escollit com a nou 
Conseller Nacional del par-
tit en els processos electo-
rals interns culminats el pas-
sat dijous, 28 de novembre. 
Aquesta designació reforça 
la presència de la ciutat i 
del Baix Empordà en l’es-
tructura nacional de Junts, 
permetent que les neces-
sitats de la regió tinguin un 
major pes en els debats es-
tratègics del partit durant el 
període intercongressual. 
  González, que va ser el 
primer president local de 

Junts a Sant Feliu i un dels 
impulsors de la formació el 
2020, combina la seva tas-
ca com a regidor amb el 
càrrec d’assessor al Con-
sell Comarcal del Baix Em-
pordà. També és vocal de 
l’executiva de la sectorial 
de Societat Digital i Tecno-
logia. La seva trajectòria en 
àmbits com la digitalitza-
ció i les noves tecnologies 
el posiciona com una figura 
rellevant per aportar valor al 
Consell Nacional de Junts. 
  Des de l’agrupació local de 
Junts a Sant Feliu de Guíxols, 
s’ha celebrat aquest reco-
neixement, destacant l’ex-

periència i el compromís de 
González. Els militants han 
expressat la seva confiança 
en el fet que el nou càrrec 
permetrà defensar amb més 
força els interessos de la 
ciutadania de Sant Feliu i 
de Catalunya, assegurant la 
representació de les inquie-
tuds del territori en el centre 
de les decisions del partit. 
  Amb aquesta nova respon-
sabilitat, González afronta el 
repte de consolidar el paper 
del Baix Empordà dins Junts 
i de treballar per un futur 
millor per als ciutadans, 
mantenint-se fidel als valors 
i objectius de la formació.

Entre el 25 i el 27 d’octu-
bre, es va celebrar a Calella 
el Congrés que va retornar 
la presidència del partit a 
Carles Puigdemont. Gem-
ma Arnau, Toni Carrión, Nú-
ria Murlà, Josep Fradera i 
David Gonzàlez van ser-hi 
presents, assegurant que el 
nostre municipi tingués veu 
en les tres ponències que es 
van treballar per establir les 
línies d’acció del partit en 
els propers anys i que van 
tractar estratègia política, 
model de país i organitza-
ció.
  Coincidint amb les dates 
del Congrés, els afiliats de 
Junts van votar les persones 
que dirigiran el partit en els 
propers anys. Jordi Turull, 
Maria Àngels Planas i Vanes-
sa Peiró repeteixen com a 
secretari general i presiden-
tes de la Vegueria de Giro-
na i del Baix Empordà. A Va-
nessa Peiró l’acompanyaran 

Nines Ribas i Josep Fradera 
com a membres de l’execu-
tiva comarcal.
  Pel que fa al Consell Nacio-
nal, el màxim òrgan de presa 
de decisions entre Congres-
sos, David González ha estat 
escollit conseller nacional 
per la sectorial de Societat 
Digital i Tecnologia, de la 
qual es manté a l’executiva. 
Gemma Arnau i Núria Murlà 
s’han incorporar a l’executi-
va de la recent creada sec-
torial pels Drets de les Per-
sones amb Discapacitat.

SOPAR DE NADAL

El 13 de desembre més de 
trenta afiliats de Sant Fe-
liu de Guíxols, Castell d’Aro 
Platja d’Aro i S’Agaró, Pala-
mós i Pals ens vam ajuntar 
al restaurant Casa Elisa per 
donar la benvingida al Nadal
El sopar va estar presidit per 
en Toni Carrión i en Raimon 
Trujillo, vicepresident de 
l’executiva de Junts al Baix 
Empordà. Tots dos van di-
rigir-se als assistents expo-

sant la situació actual tant 
de la política local i catalana 
com de Junts a nivell intern, 
i van encoratjar a seguir tre-
ballant tant per Sant Feliu 
com per la nostra comarca i 
per Catalunya.
  Al finalitzar, en Raimon Tru-
jillo va avançar que Sant Fe-
liu de Guíxols serà la seu del 
sopar de Nadal de Junts al 
Baix Empordà de 2025.

L’Executiva Nacional 
liderada pel president 
Carles Puigdemont i el 
secretari general Jordi 
Turull surt elegida amb el 
90% dels vots. 
La militància de Junts 
aprova les ponències 
quasi per unanimitat


